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ЗАПИСНИК 

 

са скупштине Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 23.11.2012. године 

 

 Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у Jaгодини у 

Електротехничкој  и грађевинској  школи „Никола Тесла“, са почетком у 1200 сати. 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа  

присуствовали су следећи чланови: 

 

1. Др Станко Матић – председник Удружења  

2. Драган Пантовић - потпредседник Пословног удружења  

3. Васко Николов- секретар Пословног удружења 

4. Гојко Бановић - Завод за унапређивање образовања и васпитања 

5. Слободан Влатковић – Геодетска техничка школа Београд 

6. Небојша Здравковић – Грађевинска техничка школа Београд 

7. Бранка Цвијовић - Грађевинска техничка школа Београд 

8. Милица Јевтић – Архитектонска школа Београд 

9. Игор Кривокапић- Техничка школа Чачак 

10. Гордана Радојевић- Прва техничка школа Крагујевац 

11. Драгослав Јовановић – Грађевинска техничка школа „Неимар“ из Ниша 

12. Снежана Попов – Техничка школа „23.мај“ Панчево 

13. Драгољуб Радевић- Техничка школа „23.мај“  Панчево 

14. Миојла Николић Ковачевић- Шумарска школа  Краљево 

15. Катарина Бараћ -  Шумарска школа Краљево 

16. Татјана Влајковић - Шумарска школа Краљево 

17. Љиљана Игњатовић - Техничка школа Крушевац 

18. Драгослав Фатић - Грађевинска школа  Београд 

19. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд 

20. Виктор Фелбаб – Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

21. Јефта Трифунац - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

22. Вања Томашев - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

23. Љубинко Павловић-Техничка школа Књажевац 

24. Лидија Јевтић-Вушковић - Техничка школа  Књажевац 

25. Ненад Грозданов - ЕГШ „Никола Тесла“  Зрењанин 

26. Милорад Шарац - Техничка школа  Власотинце 

27. Стеван Шушулић - Техничка школа Власотинце 

28. Биљана Пејчић - Техничка школа Власотинце 

29. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 

30. Миљана Митровић – Школа за бродарство, бродоградњу и хидроградњу Београд  

31. Леловић Наташа – Школа за бродарство, бродоградњу и хидроградњу Београд 

32. Ирена Госпавић -Техничка школа „Р.Љубичић“ из Ужица 

33. Зоран Стојачић – Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

34. Мариа Чучулис – Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

35. Чедомир Марић – Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 
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36. Драгана Јаковљевић – Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

37. Исидора Амиџић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

38. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

39. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина, 

40. Жарко Тасић- Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина, 

 

За Скупштину Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је следећи: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника са предходне седнице, 

2. Усвајање измена и допуна Статута Удружења, 

3. Усвајање измена и допуна Правилника о такмичењу , 

4. Избор чланова Извршног одбора, 

5. Календар такмичења и припрема за Републичко такмичење за 2013. годину у Јагодини, 

Известилац: г-дин Драган Пантовић 

6. Стручно усавршавање наставника стручних предмета у наредној 2013. години 

Известилац: г-ђа Ирена Госпавић 

7. Актуелности у Заводу за унапређивање образовања и васпитања 

Известилац: г-дин Гојко Бановић 

8. Текућа питања  

 

Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање председник  

Удружења др Станкo Матић  је предложио дневни ред  који је усвојен у целини једногласно, без 

примедби.  

 Пре преласка на  дневни  ред  присутнима обратио Жарко Тасић, директор Електротехничке  и 

грађевинске  школе „Никола Тесла“ Јагодина који је пожелео успешан рад Скупштине. 

• Милица Јевтић – Архитектонска школа из Београда је ставила примедбу у 

смислу да предлог нормативних документа није достављен уз позив за седницу, већ је достављен пре 

самог почетка одржавања. 

• др Станко Матић председник Удружења, је нагласио да је било неопходно да радни тим  

још једном усагласи предлог што је и учињено непосредно пред Скупштину, а да ће у току седнице 

бити могућности да се нормативна акта још једном усагласе са присутним члановима Скупштине  и 

усаглашена усвоје, 

• Биљана Пејчић , директорка школе из Власотинаца затражила је подршку  

Скупштине за упис два одељења грађевинске струке, као и да се разговара о упису у подручје рада; 

 

АД 1.    

Уз констатацију  да је Записник са претходне Скупштине  достављен уз позив за  

седницу др Станко Матић, председник Удружења,отворио је дискусију. С обзиром да није било 

примедби Записник је усвојен једногласно. 

 

АД 2.  

 Након образложења да је промена Статута неопходна ради статусног усклађивања Удружења 

са законом, председник Удружења др Станко Матић је дао реч секретару Удружења Васку Николову, 

који је дао краће образложење предложенох документа – Статута, као и претећег докумената 

Пословника о раду Скупштине. Након тога прешло се на усаглашавање чланова Статута. У 

дискусијама које су уследиле  у којима су учествовали: 

• др Станко Матић, председник Удружења 

• Небојша Здравковић – Грађевинска техничка школа из Београда 



• Драган Пантовић - потпредседник Удружења  

• Гојко Бановић - Завод за унапређивање образовања и васпитања,  

извршено је усаглашавање текста предложених докумената, који су потом једногласно усвојени. 

 

АД 3. 

 Уводно образложење о потреби измена Правилника о такмичењу , као и пропозиција за 

такмичење дао је др Станко Матић, председник Удружења, након чега је секретар Удружења  Васко 

Николов образложио предлог наведених докумената. 

 У дискусијама које су уследиле, у којма су учествовали: 

• Драгољуб Радевић- Техничка школа „23.мај“ из Панчева 

• Слободан Влатковић – Геодетска техничка школа из Београда 

• Небојша Здравковић – Грађевинска техничка школа из Београда 

• Љиљана Игњатовић - Техничка школа из Крушевца 

• Вања Томашев - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

• Драган Пантовић - потпредседник Удружења  

• Гојко Бановић - Завод за унапређивање образовања и васпитања,  

извршено је усаглашавање предложених докумената. 

 Затим је др Станко Матић, председник Удружења, ставио усаглашен текст Правилника и 

Пропозиција на гласање,  који су потом једногласно усвојени. 

 

АД 4. 

 Пре преласка на избор чланова Извршног одбора Удружења, др Станко Матић, председник 

Удружења је дао паузу у складу са Пословником о раду Скупштине, а ради обављања консултација 

између присутних чланова скупштине у складу са одредбама члана 12. Статута Удружења. 

 Након паузе приступило се предлагању кандидата за чланове Извршног одбора. 

- регионални центар Ниш - предложен Драгослав Јовановић – ГТШ „Неимар“ Ниш 

- регионални центар Чачак - предложена Ирена Госпавић -ТШ „Р.Љубичић“ Ужице 

- регионални центар Суботица- предложен Славко Дувњак - Политехничка школа Суботице 

- регионални центар Нови Сад- предложени су: 

Иван Петровић - ТШ „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад кога је предложио др Станко Матић, као и  

Снежана Попов – ТШ „23.мај“  Панчево коју је предложио Драгољуб Радевић, уз образложење да је 

председник из Новог Сада, па би било упутно да се не врши концентрација кадрова из једне школе. 

 С обзиром да су предложена два кандидата приступило се гласању.  

Иван  Петровић - ТШ „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад  је добио 8 гласова 

Снежана Попов – ТШ „23.мај“  Панчево је добила 7 гласова, након чега је констатовано да је 

за члана Извршног одбора испред регионалног  центра Нови Сад предложен Иван Петровић. 

- регионални центар Београд није имао јединствен предлог. 

• Небојша Здравковић – Грађевинска техничка школа из Београда је предложио да једног 

 члана дају школе из Београда, док би другог члана Извршног одбора дале школе ван Београда. 

предложио је из Београда Бранку  Цвијовић - Грађевинска техничка школа Београд. 

• Драгослав Фатић - Грађевинска школа из Београда је предложио Војина Блатовића, 

Грађевинска школа из Београда, образлажући предлог чињеницом да је Грађевинска школа носилац 

свих активности везаних за занатска занимања. 

• Слободан Влатковић – Геодетска техничка школа из Београда, је предложио да један 

 члан Извршног одбора треба да буде из ове школе с обзиром на чињеницу да је највећа за школовање 

кадрова у геодезији. 

• Милица Јевтић – Архитектонска школа из Београда је истакла да неће предложити 

 никога и да јој је жао што се београдске школе нису договориле око кандидата. 



 На предлог Ивана Петровића да оба члана Извршног одбора буду из Београда, Пантовић 

Драган потпредседник Удружења је констатовао да постоје два предлога: Небојше Здравковића и 

Ивана Петровића. 

Предлог Небојше Здравковића је добио три гласа па је констатовано да се оба представника  

регионалног центра Београд могу изабрати из редова београдских школа. 

 С обзиром да су предложена три  кандидата приступило се гласању. 

Бранка Цвијовић - ГТШ из Београда добила је 11 гласова, 

Војин Булатовић - Грађевинска школа Београд добио је 12 гласова, 

Слободан Влатковић – Геодетска техничка школа Београд добио је 11 гласова. 

По  завршетку гласања др Станко Матић, председник пословног удружења, дао је предлог да  

Геодетска техничка школа Београд по аутоматизму има члана Извршног одбора из разлога што је као 

таква једнинствена у подручју рада. 

Драгољуб Радевић- Техничка школа „23.мај“ из Панчева је предложио да се у члану 9. Статута    

дода став да Геодетска техничка школа Београд по аутоматизму има члана Извршног одбора, након 

чега је др Станко Матић, председник пословног удружења, констатовао да нема разлога за понављање 

гласања с обзиром да два кандидата имају исти број гласова. 

Милица Јевтић – Архитектонска школа из Београда, уз констатацију да је погрешила што није 

 предложила члана ИО из АТШ тражила да се гласа о њеном предлогу, што није усвојено. 

 Небојша Здравковић, је предложио да с обзиром да је Статут усвојен, а да би избор чланова 

Извршног одбора био правно утемељен након завршетка Скупштине, одржи нова Скупштина са само 

једном тачком дневног реда – допуна члана 9. Статута Удружења. Предлог је једногласно прихваћен. 

 

АД 5. 

Драган Пантовић - потпредседник Удружења је дао усаглашен предлог за 

 реалзацију Републичког такмичења, с обзиром да је школа у Јагодини домаћин и такмичења 

електотехничких школа. 

• такмичење би се одржало 25,26,27. 04.2013. године; 

• предмети за теоријске дисциплине: 

- II  разред   1. Грађевинске конструкције 

-III разред    1. Статика и отпорност материјала 

                                         2. Примена рачунара у грађевинарству 

                   -IV разред    1. Организација грађења (Технологија грађевинских радова) 

                                         2. Геодетска мерења и рачунања 

                                         3. Математика 

Потом је предложио и координаторе који ће у сарадњи са Високом школом дефинисати области и 

задатке за такмичења (школска и републичко). 

-  Грађевинске конструкције задужена је Зорица Ранчић из Архитектонске техн. школе; 

- Статика и отпорност материјала задужена је Ирена Госпавић  Техничка школа Ужице; 

- Примена рачунара у грађевинарству задужена је Бранка Цвијовић, Грађевинска техн.школа Београд; 

- Организација грађења (Технологија грађевинских радова) задужен је Игор Кривокапић Техничка 

школа Чачак; 

- Геодетска мерења и рачунања и Математика задужен је Слободан Влатковић Геодетска технничка 

школа Београд. 

 Договорено је да се области за школско такмичење доставе школама до 20.12.2012. године, а 

да се школско такмичење одржи 22.03.2013. године. 

• практичне дисциплине би се реализовале у следћим занимањима: 

1. керамичар-терацер-пећар 

2.декоратер зидних површина 

3.руковалац грађевинском механизацијом 

4.монтер суве градње 



 Оквирне задатке такође доставити школама до 20.12.2012. године, а задужен јеВојин 

Булатовић, Грађевинска школа Београд. 

• Љубинко Павловић-Техничка школа из Књажевца је поставио питање која верзија Auto- 

cad програма ће бити кориштена, нашта је Драган Пантовић одговорио да се то мора договорити са 

домаћином такмичења у скалу са његовим могућностима и да ће школе бити на време обавештене. 

 

АД 6. 

Ирена Госпавић је информисала присутне чланове Скупштине о проблематици везаној за 

 стручно усваршавање посебно са становишта наставника стручних предмета. Нагласила је да у 

Каталогу има свега четири семинара из струке (3 која организује Тондах-Кањижа и 1 ТШ М.М. 

Ајнштајн Нови Сад), тако да су наставници стручних предмета принуђени да бирају семинаре који 

нису у струци. 

Предложила је да Удружење изнађе могућност да у договору са Високим школама, 

факултетима  и произвођачима грађевинских материјала организује семинаре и обуке за наставнике 

стручних предмета; 

Такође је предложила да се изнађе могућност да се обуке и рад у комиисијама ЗУОВ-а призна 

као део стручног усавршавања, као и да се на нивоу регионалних центара обнови сарадња школа у 

циљу размене искустава, уједначавања критеријума у оквиру 44 сата плана личног стручног 

усавршавања. 

Гојко Бановић - Завод за унапређивање образовања и васпитања је у неколико тачака дао осврт 

на напред предложено: 

- за то што нема семинара из струке констатовао је да смо највећим делом криви сами јер смо 

инертни да осмислимо семинар. Навео је да је Каталог закључен до 2014. године и да је то општа 

прича свих подручја рада. 

- с обрзиром да је Правилник о сталном стручном усавршавању доста ригидан ЗУОВ је дао 

предлог надлежном министарству за измену Правилника. У заводу се ради база података о 

учесницима свих пројеката ЗУОВ-а па би у складу са будућом изменом Правилника и то било 

дефинисано. 

- да учеснци свих стручних скупова у организацији предузећа, као и струковних удружења 

(Инжињерске коморе, Савеза инжињера и техничара) прикупљају те податке о реализованом учешћу, 

- да пословно удружење у сарадњи са Високом школом  организује семинар за наставнике 

стручних предмета независно од Каталога. 

 

АД 7. 

Гојко Бановић - Завод за унапређивање образовања и васпитања је информисао о 

актуелностима везаним за рад Завода. 

- Допуна Правилника о врсти стручне спреме...... је пролеђена министарству просвете, науке и 

технолошког развоја на објављивање, 

- иновирани наставни програми су такође прослеђени министарству просвете, науке и 

технолошког развоја на објављивање, 

- нови предлог Норматива опреме и простора и наставних средстава биће урађен до 15.12.2012. 

године, 

- предлог Закона о средњој школи враћен је на дораду, 

- Закон о образовању одраслих је такође у процедури и он даје велику могућност школама за 

организацију обука на које сагласност даје ЗУОВ, 

- у току је израда Правилника о полагању завршних и матурских испита, и да концепт стручне 

матуре зависи од става факултета, 

- Завод за вредновање дао је налог за евалуацију огледних образовних профила (архитектонски 

техничар, кровопокривач) па постоји могућност да ови профили од наредне школске године уђу у 

редован програм, док монтер суве грађње сигурно улази у редован програм. 

• Татјана Влајковић - Шумарска школа из Краљева је поставила питање везано за  



норматив за  армирано-бетонске конструкције код архитектонског техничара. Гојко Бановић је дао 

одговор да ће превођењем у редован систем проблем бити решен, јер огледи имају свој Правилник о 

врсти стручне спреме. 

• Игор Кривокапић- Техничка школа из Чачка је поставио питање признавања лиценци  

Инжињерске коморе. Гојко Бановић је дао одговор да се лиценце Инжињерске коморе не могу 

прихватити у смислу Правилника о врсти стручне спреме. 

 

АД 8. 

 1. Председник Удружења, др Станко Матић, је навео да ће као члан Националног просветног 

савета заступати став да стручна матура има ширу проходност за упис на факултет. 

Такође је информисао да ће заступати став да у стручним школама буде максимално 25 ученика по 

одељењу. 

2. Присутне директора школа је информисао да ће Правилник о полагању за лиценцу за 

директоре школа бити усвојен до краја године. 

3. Такође је информисао присутне чланове скупштине да је Минстарство Одлуком утврдило 

висину школарине за ванредне ученике средњих школа, као и да су износи понижавајући. предложио 

је да Скупштина да свој предлог који ће се  заједно са предлозима других пословних удружења 

подручја рада усагласити и доставити министарству просвете. 

Након тога је усвојен предлог: 

упис године ..........................................10.000,00 

обнова године.......................................  5.000,00 

испит......................................................  1.200,00 

испит са писменим...............................  2.000,00 

час консултативне наставе..................     300,00 

матурски испит.................................... 11.000,00 

4. Предложио је да се износ чланарине усклади са трошковима рада Удружења и да 

 за наредни период буде полугодишње 1 бод/одељењу, а да Секретаријат да предлог вредности бода 

за следећу  уплату. Предлог је једногласно усвојен. 

 

 

         
           

 


